
 
 

ACTA  APROVADA 
 
Dia: 07/05/2014 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA 
 
Dia: 19-3-14 
Hora: 10h (de 10 a 13 hores) 
Lloc: Sala de reunions1 TR8 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Avaluació dels professors que han sol·licitat complement docent. 
3. Encàrrec docent 2014-15. 
4. Taules d’adaptació al Grau. 
5. Planificació del màster 2014-15. 
6.  Temes sobrevinguts. 
7. Precs i preguntes. 
 
Assistents: 
 
José Luís Álvarez  Vicedegà d’Estudis 
Ester Guaus   Degana 
Núria Lupón   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Joan Antoni Martínez  Representant de la C. Permanent 
Margarita Morillo  Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Miquel Ralló   Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Núria Tomàs   Representant de la C. Permanent 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Aurora Torrents  Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat 
Núria Vila   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
S’excusen: 
 
MªTeresa Morera  Representant del Departament Projectes Enginyeria 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 

1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 14-02-2014.  
 

2. La Degana informa que s’han d’avaluar els professors que han demanat el complement 
docent (Annex 1a). L’informe a seguir és el que es recull a l’annex 1b. La CAA acorda, 
després de deliberar, que l’avaluació global és de Molt Favorable per a tots ells. 

 
3. La Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat presenta la proposta d’encàrrec docent 

per al curs 2014-15 i els criteris seguits (Annex 2a). Valorant les propostes en 1ª volta, 
la CAA acorda acceptar la proposta B de l’annex per enviar-la al rectorat (Annex 2b).  

 
4. El Vicedegà d’Estudis presenta les taules d’adaptació al Grau per als titulats de la 

Diplomatura Pla 1993 (Annex 3a) i Pla 2003 (Annex 3b). S’aproven les taules. 
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5. El Vicedegà d’Estudis presenta una planificació per al màster 2014-15 (Annex 4), amb 
la idea de fer-lo més atractiu i recollint les demandes dels alumnes. En aquesta 
proposta s’intenta potenciar la semipresencialitat. La CAA aprova la proposta de 
intentar reduir la presencialitat, però indica que els detalls s’han de parlar amb els 
coordinadors d’assignatures. 

 
6. La Vicedegana de Política Acadèmica i Qualitat informa que s’ha rebut la noticia que la 

UPC està d’acord en eliminar els complements de formació en el màster d’“Optometria i 
Ciències de la Salut”.  

 
7. El Joan Antoni Martínez pregunta si s’ha considerat l’opció d’ampliació d’encàrrec en 

OCC dins l’encàrrec docent presentat, proposada per alguns professors. Se li respon 
que ja s’han contemplat bastants grups d’OCC però que en la 1ª volta de l’encàrrec no 
s’ha pogut ampliar més..  

 
S’aixeca la sessió a les 12h 55m. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent 
Secretari  Acadèmic       Vist-i-plau: Ester Guaus 
           Degana 
Terrassa, 19 de març de 2014 
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